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T.C. 

KEPEZ BELEDĠYESĠ 

MECLĠS BAġKANLIĞI 

 

                                                                              SEÇĠM DEVRESĠ        :31.03.2019 

                                                                              TOPLANTI TARĠHĠ    :02.05.2019 

                                                                              TOPLANTI DÖNEMĠ :OLAĞAN 

                                                                              TOPLANTI GÜNÜ       :PERġEMBE 

 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca MAYIS 2019 Olağan Meclis 

Toplantısı 02.05.2019 tarihinde tek oturum halinde toplanmıĢtır. 02.05.2019 tarihli 

Meclis Toplantısında Tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüĢtür.  

 

2019 MAYIS AYI OLAĞAN MECLĠSĠ 

 

BĠROL ARSLAN: Değerli Kepez halkımızın temsilcileri bizi canlı yayında takip eden 

Kepez’li ve Çanakkale’li hemĢerilerimiz ve basın emekçileri. Mayıs Ayı Olağan Meclis 

Toplantımızı açıyorum. Nisan Ayı genel değerlendirmem ve Meclis gündemine geçmeden 

önce Cumhuriyet Halk Partisi Genel BaĢkanım Sayın Kemal KILIÇTAROĞLU’na yapılan 

saldırıyı kınıyorum. Bu saldırı sadece sayın Kemal KILIÇTAROĞLU’nun Ģahsına ya da 

Cumhuriyet Halk Partisi adına yapılmıĢ saldırı değildir. Aynı zamanda barıĢa, kardeĢliğe, 

halkımıza, demokrasi kültürümüze ve Cumhuriyetin değerlerine yapılmıĢ bir saldırıdır. Halkçı 

Belediyecilik, Ģeffaflık ve hesap verilebilirlik anlayıĢımıza uygun olarak gerçekleĢtirdiğimiz 

ilk Meclis Toplantımızı canlı yayınlamıĢtık. Ġkinci Meclis Toplantımızı ve bundan sonraki 

tüm Meclis Toplantılarımızı canlı yayınlamaya devam edeceğiz. Kepez Belediye BaĢkanlığı 

görevimi teslim alır almaz savunmuĢ olduğumuz Ģeffaf ve halkçı belediyecilik anlayıĢımıza 

uygun olarak önceki dönemlere ait Belediyenin toplam borçlarının ve kasasında yer alan nakit 

kredi kartta alacaklarının yer aldığı pankartı Belediyemizin giriĢine asarak kamuoyu ile 

paylaĢmıĢtık. Bu genel durumu her yıl halkımız ile paylaĢmaya devam edeceğimizi özellikle 

belirtmek isterim. Önce tasarruf diyerek tüm Belediye Birimlerimiz arasında tasarrufun 

öneminin farkındalığını yarattık. Ġlk olarak Belediyemiz Ģirketine ait olan yatın ihale satıĢını 

gerçekleĢtirdik. Bu sizlerle özellikle paylaĢmak istedim. Akaryakıt, telefon, elektrik, internet 

gibi diğer kalemlerimizde de kararlar aldık ve uygulama geçtik. Bu hizmetleri sağlayan 

firmalarla sözleĢmemizi yeniledik. Ġptal edilen ve iptal iĢlemleri devam eden fiber hatları 

EDSL hatlar ve telefon hatları ile ilgili iptal gününe kadar olan kullanımlar Türk Telekom 

tarafından son kez tahakkuk edeceğinden Temmuz Ayı itibarı ile faturalardaki net 

tasarrufumuz geçmiĢ aylardaki faturalar ile kıyaslanabilecek. Önümüzdeki aylarda 

yapacağımız Meclis Toplantılarımız da ve halk günlerinde bu tasarruf miktarlarını sayısal 

değerleri ile paylaĢmıĢ olacağım. Yine Sosyal Yardım Komisyonumuzun yaptığı incelemeler 

sonucu KEPKART üzerinden yardım alan 241 (iki yüz kırk bir) kiĢi Ģartları sağlayamadığı 
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için 146 (yüz kırk altı) kiĢiye geriledi. Bu yardım alma Ģartları sağlayan 95 (doksan beĢ) kiĢi 

içinde aylık geliri 3.320,00-TL, (üç bin üç yüz yirmi) 3.120,00-TL, (üç bin yüz yirmi) 

2.820,00-TL, (iki bin sekiz yüz yirmi) 2.750,00-TL (iki bin yedi yüz elli) olanlar vardı. Sosyal 

yardımlaĢma fonumuzdaki bu düzenleme ile yıllık 159.600,00-TL (yüz elli dokuz bin altı yüz) 

tasarruf ediyor ve gerçek ihtiyaç sahiplerine de yeni fonlar yaratmıĢ oluyoruz. Tasarruf 

konusunda örnek teĢkil etmesi adına değerli arkadaĢlarım ben makam aracı ve makam Ģoförü 

kullanmıyorum bildiğiniz gibi. Çok özel durumlar istisnai durumlar haricinde de bundan 

sonra da kullanmayacağım. Yine araç parkımızda araçların kullanımını hangi göreve gittiği 

kaç kilometre ile geri döndüğü, aracı kimin kullandığı konusunda sağlıklı bir kaydımız yoktu. 

Artık bu bilgilerin tamamını kayıt altına alıyoruz. Buradan yaptığımız  tasarruf miktarını 

akaryakıt fiyatlarına rağmen kayda değer miktarlarda olduğunu Ģimdiden sizlere belirtmek 

istiyorum. Bir konuyu daha siz değerli Meclis Üyeleri ve kamuoyu ile paylaĢmak istiyorum. 

Kepez Hizmet Grupları’nın Çanakkale Liman ĠĢletmesi San.ve Tic.A.ġ.’de yani Kepez 

Limanın da 2 milyon TL’lik hissesi vardı. 14 Mart 2018 tarihinde yapılan hisse devir 

sözleĢmesi ile Kepez Hizmet Grupları’na ait olan bu 2 milyon TL’ik hisse Kolin ĠnĢ. A.ġ.’ye 

satılmıĢ 500.000,00-TL (beĢ yüz bin) si peĢin kalan parası ise 3 (üç) eĢit taksitte tahsil 

edilmiĢ. Daha önceki yıllar da örneğin son 2 (iki) yılı aldım. 2017 de yıllık 214.261- (iki yüz 

on dört bin iki yüz altmıĢ bir) –TL 53 (elli üç) kuruĢ gelirimiz. 2016 yılında 248.117- (iki yüz 

kırk sekiz bin) TL 79 (yetmiĢ dokuz) kuruĢ olan gelirimiz artık bundan sonra üzgünüm ki 

hisselerimiz satıldığı için olamayacak. ġimdi sizlere ve sizin nezdinizde kamuoyuna Nisan 

Ayında ki faaliyetlerimizden bazılarını paylaĢmak istiyorum. Beldemizde bulunan yeĢil alan 

terklerinden Belediyemize kalan zeytin ağaçlarını asıl sahibi olan Kepez halkına iade ettik. 

Dedik ki zeytin ağaçlarını da özgürlük. Küçük esnafımızın haklı taleplerini inceleyerek 

isteklerini gerçekleĢtirdik. Küçük esnafımıza da özgürlük dedik. Değerli arkadaĢlarım 

Zabıta’larımız artık Cumhuriyet Mahallesi’nde ve Boğazkent Mahallesi’nde araç 

kullanmayacaklardır. Esnaflarımızı ziyaretlerinde halkımız ile yaptıkları görüĢmelerde 

yürüyerek ulaĢacaklardır. Esnaflarımıza hayırlı iĢler dileyecek. Onların ihtiyaçlarını 

dinleyecek. Taleplerini dinleyecekler. Yani kısaca Zabıta personelimiz artık halkın sesi 

olacak. Bunu paylaĢmak istiyorum. Cumhuriyet Mahallesi’nde ve Boğazkent Mahallesi’nde 

araç kullanmayacaklar yürüyecekler. Elbette Hamidiye Mahallesi’ne giderken araçları ile 

ulaĢacaklar. Esnafımızla halkımızla görüĢmelerini araçla yapacaklar. Bilgilerinize sunuyorum. 

Biliyorsunuz 8 Nisan Dünya Romanlar günüydü. Bizde o günde roman vatandaĢlarımız ile 

Kepez’de Roman ġenliği düzenledik. 1. Roman ġenliğimizi gerçekleĢtirdik. Önce Atamızın 

huzuruna çelenk koyduk. Saygı DuruĢunda bulunduk. Sonrasında çok sesli ve çok renkli 

kortejimizle yağmura rağmen Kepez sokaklarında neĢe ve coĢkuyla bir kortej oluĢturduk. 

Ardından Belediyemiz ek binamızda halkımızın yoğun katılı ile yemekli bir eğlence 

düzenledik. Yani Kepez’de 1. Roman ġenliğini gerçekleĢtirdik. ġenliğimiz birlikte beraberlik 

içinde sonlandı. Değerli arkadaĢlarım Kepez’de ikamet eden Kepez’de değerli sanatçı Ayfer 

ASLAN ARGUN hanım efendinin suluboya resim sergisini Turan Mildon Kültür 

Merkezi’mizde halkımız ile buluĢturduk.  Yine halkımızdan ve esnaflarımızdan gelen istekler 

sonucunda trafiği rahatlatmak adına bazı bölgelerdeki dubaları kaldırdık. Adile NAġĠT ve 

Serpil KOÇOĞLU KreĢ ve Gündüz Bakım Evlerini ziyaret ederek çocuklarımız ile buluĢtuk. 

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı için yoğun ve adına yakıĢır program 

hazırladık. Sabah BaĢkanlık Makamında geleceğimizin güvencesi sevgili çocuklarımıza 
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koltuğa devir teslim törenini gerçekleĢtirdik. Çocuklarımızın BaĢkanlık Makamına verdikleri 

talimatları da umut vericiydi. Çocuklarımız BarıĢ, mutluluk ve daha çok yeĢil parklar istediler. 

Sonra Kepez Meydanında ki Atatürk anıtına çelenk koyarak saygı duruĢunda bulunduktan 

sonra çocuklarımız ve halkımız ile bandomuzun baĢını çektiği 23 Nisan kortejimizle belde 

sokaklarında 23 Nisan’ın adına yakıĢır bir coĢkuyla ile halkımızı selamladık. Atatürk Ulusal 

Egemenlik ve Dünya BarıĢı temalı ġiir, Kompozisyon ve Resim yarıĢmalarında dereceye 

giren öğrencilere ödüllerimizi sunduk. Sonra çocuklarımız için eğlence baĢladı. Profonit Sanat 

Korolar Derneği Koromuzun seslendirdiği birbirinden güzel çocuk Ģarkılarıyla neĢelendik ve 

coĢtuk. ÇABAÇAM Eğitim Merkezinin hazırladığı çocuk oyunları ile hem de çocuklarımı da 

eğlendi. Belediyemiz EK Hizmet binamızın önüne kurulan büyük çoklu oyun parkında 

çocuklarımız patlamıĢ mısır, pamuk Ģeker ikramlarımız ile gün boyu süren aktivitelerimizle 

gün sonuna kadar keyifli bir gün geçirdiler. Bayramlarını kutladılar. Her yıl yapılan 

geleneksel olarak Kepez Belediyesi Halı Saha turnuvamızın açılıĢını yaptık. Ve maçlarımız 

baĢladı. Sporcularımıza ve takımlarımıza baĢarılar diliyorum. Sportmenlik ve dostluk içinde 

turnuva geçmesini diliyorum. Değerli arkadaĢlarım çevre temizliğinin farkındalık yaratmak 

adına önce ÇOMÜ Halkla ĠliĢkiler ve Tanıtım bölümü 2. Sınıf öğrencileri sonraki ÇOMÜ 

Sağlık Meslek Yüksek Okulu’nun Çevre Koruma dersi kapsamında Kepez Kordonundan 

Lydia’dan baĢlayıp Aqua Parka kadar olan sahil bölümü temizlendi. Kırsalımızın en katılımlı 

Sosyal ve Kültürel etkinlikleri olan Köy Hayırlarımıza Belediye olarak otobüslerimizi tahsis 

etmeye devam ettik. AĢırı yağıĢlar sonrasında biliyorsunuz balıkçılar barınağının orada dere 

yatağında taĢma sonucu zarar gören balıkçılar barınağına araç ve gereçlerimizle hizmet 

veriyoruz. Oradaki dere temizlenmesi, ihtiyaçları konusunda balıkçılar kooperatifimize 

desteklerimizi sunduk. Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım Ģimdi Meclis Gündemimize 

geçiyorum. Bir önceki Nisan Meclisimizin tutanakları sizlere ulaĢtı. OkumuĢ olarak kabul 

edelim mi? O halde oyluyorum. OkumuĢ olarak kabul edelim mi? Oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Evet gündemimize geçiyoruz değerli 

arkadaĢlarım. Katip Üyemiz gündemimizi okur musunuz?  

BURÇĠN SOYSAL: 

      GÜNDEM: 

1. 2018 Mali Yılı Gelir-Gider Kesin Hesap Cetvelleri hususunun görüĢülmesi, 

2. Yol harcamalarına katılma payı hususunun görüĢülmesi, 

3. 2019 Yılı Gelir Tarifesi “Piknik Alanı Ücreti” hususunun görüĢülmesi, 

4. Belediye BaĢkan Yardımcısının aylık net maaĢının belirlenmesi hususunun 

görüĢülmesi, 

5. Belediyemiz memur personelin toplu iĢ sözleĢmesi imzalayabilmesi için Belediye 

BaĢkanına yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi, 

6. Çanakkale Katı Atık Yönetim Birliği (ÇAKAB) yedek üye seçimi hususunun 

görüĢülmesi, 

7. Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Haziran ayında yapacağı toplantı tarihi, 

8. KapanıĢ. 
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BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaĢlarım gündemin 1. Maddesine geçiyoruz. 2018 Mali 

Yılı Gelir-Gider Kesin Hesap Cetvelleri hususunun görüĢülmesi buyurun.  

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet sorusu olan var mı arkadaĢlar. Oylamaya geçiyorum. Gündemin 1. 

Maddesini kabul edenler? Evet oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Gündemimizin 2. maddesi Yol 

harcamalarına katılma payı hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet sorusu olan, görüĢ beyan etmek isteyen?  

 

HALĠL UYANIK: BaĢkanım emlak vergisinin binde ikisi kadar alabiliyoruz değil mi? Onu 

geçemiyoruz.  

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlarım Plan ve Bütçe komisyonuna havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Gündemimizin 3. Maddesi, 2019 Yılı Gelir Tarifesi “Piknik Alanı Ücreti” hususunun 

görüĢülmesi. 

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaĢlarım bu konuda görüĢü olan var mı?  

 

SERKAN KALE: Piknik alanların içleri çok kirli. 

 

BĠROL ARSLAN: Mikrofona bir kez daha tekrar eder misin?  

 

SERKAN KALE: Piknik alanlarımız çok pis. Bunlar hiç hoĢ Ģeyler değil. Fiyatları normal 

bide gidebilir bir mahsuru yok. Ama sadece güzelce temizlensin. O aĢağısı çok kötü. Gece 

saat 8’den sonra temizlensin. Bizim kendi Belediye personeli kesecekse orada her Ģeyi saatli 

vakitli güzel bir çevre düzeni almaları gerekir diye düĢünüyorum.  

BĠROL ARSLAN: Temizlik Ģöyle ki bizim. 

SERKAN KALE: Ġmandan gelir.  

BĠROL ARSLAN: Olmazsa olmazımız. O alanların en kısa süreçte düzenleneceğini ve 

temizleneceği konusunda buradan vatandaĢlarımıza bilgi paylaĢmak istiyorum. Ve bu konuda 

Ģöyle değerli Meclis Üyeleri piknik alanlarında ben doğrusu masa ücretlerinin alınmasını çok 

uygun bulmuyorum. Ama hep beraber alacağız bir karar. Elbette Belediyemiz ekonomik 

anlamda sıkıntıda olabilir ama. Piknik alanlarının ücretsiz olması ve sosyal Belediyeciliğin 
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kurallarının orada uygulanmasını öneriyorum. Tabi ki burada nihai kararı verecek olan Plan 

ve Bütçe Komisyonumuz ben uygun görürseniz Plan ve Bütçe Komisyonuna gitmesi 

konusunda oylarınıza sunmak istiyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Gündemimizin 4. Maddesi 

Belediye BaĢkan Yardımcısının aylık net maaĢının belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. Bu 

konuda ben Halil beyi dıĢarıya davet ediyorum.  

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Değerli Belediye Meclis Üyesi arkadaĢlarım bu konuda görüĢ beyan 

etmek isteyen? Buyurun.  

VĠLDAN AKMAN: BaĢkanım sizin de açıkladığınız üzere Belediyemizin mali anlamda 

sıkıntılı olduğumuz ve tasarruf tedbirleri adı altında bizim bir önergemiz var. Belediye BaĢkan 

Yardımcısı ve Belediye Meclis Üyeleri maaĢ yani ödenek almaması hususunda bir önerimiz 

var. Yani onu sunmak isteriz.   

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlarım bu konuda görüĢ beyan isteyen?  

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Belediye BaĢkan Yardımcısı, Meclis Üyelerinin ödenek alması. 

MaaĢ almıyor Belediye Meclis Üyeleri.  

VĠLDAN AKMAN: Yok oturum baĢına aldığımız ödenecek vs.  

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Bununla ilgili Belediye Kanunun da 5393 Sayılı Belediye 

Kanunun da yazılan Belediye Meclis Üyelerine huzur hakkı diye bir Ģey ödeniyor. Onu da 

madde 32 de aynen Ģöyle diyor. Meclis BaĢkan ve Üyelerine Meclis ve komisyon 

toplantılarına katıldıkları her gün için 39. Madde uyarınca Belediye BaĢkanına ödenmekte 

olan aylık bürüt ödeneğin günlük tutarın 1/3’ini geçmemek üzere Meclis tarafından 

belirlenecek miktarda huzur hakkı ödenir diye kanunda belirtiliyor. Bunun üzerine Meclisin 

bir karar alma yetkisi yok hukuken. Belediye BaĢkan Yardımcılığı ile daha önce belirtilmiĢ. 

Meclis Kararı alınmıĢ zaten.  

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.   

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Evet zaten Ocak alınmıĢ. Bir daha ki Ocak ayına kadar dediği 

gibi zaten BaĢkan Yardımcılığı ile ilgili de BaĢkanımızın tasarrufunda olan bir Ģey. Bir karar 

verilmiĢ. MaaĢının da ne kadar olacağı kanunda belirtilmiĢ. Biz de Cumhuriyet Halk Partisi 

olarak BaĢkanımızın maaĢının 2/3’si oranındaki orandan verilmesini talep ediyoruz.   

BĠROL ARSLAN: Evet teĢekkür ediyorum Ülkü hanım.  

MEHMET NAĠR: Ne kadar tutuyor baĢkanım 2/3 si maaĢın.  

BĠROL ARSLAN: Evet Yılmaz bey rakamları paylaĢırsanız lütfen. Mikrofonu alalım.   

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
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BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlar Ģöyle düĢünüyorum ben. Bizim Meclis Üyelerimiz inanın 

ki sabah bürokratlarımız gibi, çalıĢanlarımız gibi erkenden Belediye ye geliyorlar. Benle 

birlikte komisyonlar da diğer eksikliklerimiz ile ilgili ihtiyaçlarımız ile ilgili tüm gün birer 

personel gibi bizle birlikte zaten çalıĢmalarını yürütmekteler. Bir de ayrıca Belediye BaĢkan 

Yardımcımızın da bence maaĢ almasını ben uygun görüyorum. El emeği teĢekkür ile 

ödenmez. Dolayısıyla bir hak ediĢi varsa onun ödenmesini ben kiĢisel olarak uygun 

görüyorum. Ama elbette ki bunun nihai kararını hep birlikte vereceğiz. O anlamda ben 

doğrusu özellikle Belediye Meclis Üyelerine teĢekkür etmek istiyorum. Çünkü gerçekten çok 

duyarlılar ve her gün benle birlikte mesaiye katılıp akĢama kadar tüm gün hemen hemen 

çalıĢmalarını benle birlikte yürütüyorlar. Bu noktada biraz da onların bu tip organizasyonlarda 

ben Ģöyle düĢündüm. Biraz emekli arkadaĢlar sanki toplumsal mücadelelerde daha çok 

vakitleri olduğu için yer alabiliyorlar. Derneklerde, kooperatiflerde bu tip çalıĢmalarda emekli 

arkadaĢlarımızın daha zaman anlamında vakitleri olduğu için o daha verimli oluyorlar. Bu 

verimli çalıĢmalarını da yapabilme adına Ben sanki Kanunun belirtmiĢ olduğu o yasal 

haklarının kendilerine verilmesini kiĢisel olarak düĢünüyorum. Ama dilerseniz bunu hep 

birlikte oylamaya sunalım. Var mı bu noktada baĢka görüĢü olan Ülkü hanım siz ne 

demiĢtiniz?  

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: BaĢkanım kanunun belirtiyor. Kanunun üzerine aykırı karar 

alamayız. 

BĠROL ARSLAN: Evet öneriniz nedir? Yok  rakamsal anlamda.   

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: BaĢkan Yardımcısından mı? Tabi ki 2/3 si oranın da verilmesini.  

BĠROL ARSLAN: En üst limitten diyorsunuz.  

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: En üst limitten.  

BĠROL ARSLAN: En üst limitten BaĢkan Yardımcısı maaĢının ödenmesi önergesi var. 

Sizlerin ücret alınmaması konusunda.  

VĠLDAN AKMAN: Ya da asgari yapılabilecek biraz belki sonuçta gönül iĢiyse Belediyecilik 

hepimizin üzerine düĢün görev varsa yapalım.  

BĠROL ARSLAN: Peki. Asgari rakamı belirtin lütfen. 

VĠLDAN AKMAN: Yani asgari de siz daha iyi bilirsiniz?  

SERKAN KALE: Asgari ücret belli.  

BĠROL ARSLAN: Peki o halde ben sizin rakamınız asgari ücret. Sizin rakamınız. Bir saniye 

mikrofon gelsin o zaman.  

ÜLKÜ ġĠMġĠK TUTAK: BaĢkan Yardımcılığı yapacak arkadaĢımızın BaĢkandan sonraki 2. 

KiĢi yani ücret olarak diğer çalıĢanların altında olmaması gerektiğini düĢünüyorum. 

BĠROL ARSLAN: Bu konuda ki Ülkü hanımın görüĢü yani BaĢkan yardımcı görevine 

getirilecek olan arkadaĢımız bürokratlarımızın altında maaĢ alması halinde onlarla bir.  
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ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Amir pozisyonunda ki bir insanın az ücret alması.  

BĠROL ARSLAN: Amir pozisyonunda ki bir yetkilinin bürokratlardan daha az maaĢ 

almamasını pek uygun olmadığını ifade etti Ülkü hanım. Peki oylamaya geçelim 

arkadaĢlarım. Ġyi Partinin var mı?  

RUHĠ AKKOYUN: Hayır yok.  

BĠROL ARSLAN: Yok. Var mı baĢka arkadaĢlarım. O halde iki tane önergemiz var. Ben 

Ģimdi onları AKP grubunun önergesi Belediye BaĢkan Yardımcısının maaĢının asgari ücret 

olması. Evet Belediye BaĢkan Yardımcısının asgari ücret olmasını oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Evet. Ret edenler? Evet. 4 (dört) kabul, 11 (on bir). ġimdi Ülkü hanımın 

teklifini oylarınıza sunuyorum.  Belediye BaĢkan Yardımcısının maaĢını ün üst limitten 

ödenmesini kabul edenler? Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet. Ret edenler?  

MEHMET NAĠR: Biz kabul etmiyoruz. Çekimser kalıyoruz.  

BĠROL ARSLAN: Çekimser mi? Ret mi?  

MEHMET NAĠR: Çekimser.  

BĠROL ARSLAN: Çekimser. 4 (dört) Çekimser. Evet oy çokluğu ile Belediye BaĢkan 

Yardımcısı maaĢının. 

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Belediye BaĢkan MaaĢının 2/3 si ün üst limitten verilmesi oy çokluğu ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Bu arada Belediye Meclis Üyelerinin alacağı huzur 

haklarını tekrar oylayalım mı? Oylayamayız tamam. Evet arkadaĢlar gündemimizin 5. 

Maddesine geçiyorum. Belediyemiz memur personelin toplu iĢ sözleĢmesi imzalayabilmesi 

için Belediye BaĢkanına yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi.  

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlarım sizlerden bana yetki verilmesini talep ediyorum. 

Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul olmuĢtur. TeĢekkür ediyorum. 

Gündemimizin 6. Maddesi. Çanakkale Katı Atık Yönetim Birliği (ÇAKAB) yedek üye seçimi 

hususunun görüĢülmesi. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Eksik seçmiĢiz.  

MEHMET NAĠR: Bunun iki olması gerekiyor değil mi baĢkanım?  

BĠROL ARSLAN: Yedek üyenin iki olması gerekiyormuĢ. Biz bir tane gelen yazıya göre 

seçmiĢiz. Tüzüğünde iki yedek üye belirttiği için Ģimdi bir tane yedek üyeyi seçeceğiz. Evet 

bu noktada önerisi olan var mı?  
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NEJDET UÇAR: Sayın BaĢkanım Çanakkale Katı Atık Yönetim Birliği yedek üyeliğine 

Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak Burçin SOSYAL’ı öneriyoruz.  

MEHMET NAĠR: Bizden yok baĢkanım.  

BĠROL ARSLAN: Ġyi Parti. 

HALĠL UYANIK: Yok baĢkanım. 

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlarım Burçin SOSYAL ismi geldi. Oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi 

arkadaĢlarım Belediyemiz Meclisinin 2019 Nisan Ayı gündeminin 17. Ve 18. Maddeleri 

Sanayi alanı ile ilgili 1/5000’lik ve 1/1000’lik imar planları ile 19. Ve 20. Gündem maddeleri 

Kamu Hastaneler Genel Sekreterliği alanı ile ilgili 1/5000’lik ve 1/1000’lik imar planları 

konularının Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunda incelemesinin devam etmeleri kararı Nisan 

Meclisinde alınmıĢtı. Ayrıca 2019 Nisan Ayı Meclisine 2. Önerge olarak gelen Çınarlı Köyü 

1675 parsele iliĢkin 1/1000’lik Uygulama Ġmar Planın da incelenmek üzere Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonun da karara bağlanmadığı için nihai karara bağlanana kadar Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonun da görüĢülmesine devam edilecektir. Ġlgili konular hakkında bir 

olgunlaĢma olduğu taktirde takip eden ilk Meclis Toplantısında gündemine alınacak. Ve konu 

Meclisimizde tarafımızca görüĢülecektir. Meclis Toplantı Tutanaklarına geçmesi açısından bu 

bilgiyi veriyorum değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. Ve gündemimizin 7. Maddesi. 

Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlar saat?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: 12 Haziran ÇarĢamba saat 15:00 değerli Meclis Üyeleri bu konuda görüĢ 

beyan etmek isteyen? Oylarınıza sunuyorum 12 Haziran ÇarĢamba saat 15:00 olmasını kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Ve kapanıĢa geçiyoruz. Değerli Meclis Üyeleri 

Meclisimize katkılarınız ve değerli bürokratlarımız katkılarınız için sizlere teĢekkür 

ediyorum. Ülkemize ve Dünyamıza barıĢ diliyorum. Herkese iyi akĢamlar.  02.05.2019 

 

BĠROL ARSLAN                     BURÇĠN SOYSAL                SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDĠYE BAġKANI             MECLĠS KATĠBĠ                      MECLĠS KATĠBĠ 

 


